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Zápis 

ze schůze Rady dobrovolného svazku obcí   

„Mikroregion Žďársko“  1/2024‐R 

 

konané dne 11.1.2024 ve 12.30 hodin v zasedací místnosti rady města v budově MěÚ ve 

Žďáře nad Sázavou 

Přítomni: viz. prezenční listina – počet 6 

Omluveni: p. Žák 

Hosté: ‐  

Navržený program jednání: 

1. Zahájení 

2. Administrativní záležitosti DSO 

3. Odpadové hospodářství  

4. Provozní záležitosti – vystoupení p. Vlčka z Pacovska 

5. Různé, diskuze 

6. Závěr 

 

1. Zahájení 

Jednání  schůze  Rady  zahájil  ve  12.30  hodin  Ing. Mrkos,  předseda  DSO.  Po  přivítání  všech 

přítomných  oznámil  zahájení  jednání  a  hned  v úvodu  omluvil  p.  Vlčka,  že  se  jednání 

nezúčastní. 

2. Schválení programu  

Manažerka DSO přivítala přítomné a seznámila je s navrženým programem jednání. Vyzvala 

přítomné  k návrhům  na  doplnění  programu.  Nikdo  z přítomných  k programu  připomínky 

nevznesl, proto bylo přistoupeno k hlasování o programu. 

Usnesení č.01/2024/01‐R 

Rada DSO Mikroregion Žďársko schvaluje navržený program schůze Rady č.1/2024‐R 

Hlasování č.1:  pro : 6           proti: 0            zdržel se: 0                    Usnesení bylo přijato 

 

3. Odpadové hospodářství 

Předseda přítomné seznámil s postupy v oblasti odpadového hospodářství a možnostmi  



  2 
 

zkvalitňování odpadového hospodářství pro členy svazku, s plány a vizemi města Žďáru jako 

lídra DSO. 

Rozpoutala se diskuze, ve které se postupně vystřídali všichni členové rady. 

Řešila se cena skládkovného, spalovna, spolupráce s firmou AVE. 

Přítomní se shodli, že by byli neradi závislí jen na firmě AVE, že by bylo prospěšné postupné 

řešení „osamostatňování“.  

Společně byla naplánovaná schůzka do spalovny v Brně. 

Manažerka přítomné seznámila s letákem ke třídění odpadu a přednesla postup dalších kroků 

‐rozeslání všem členům k doplnění jejich údajů, předání grafikovi k finální úpravě pro každou 

obec zvlášť.  Všichni s podobou letáku a s dalším postupem souhlasili. 

Úkol pro manažerku: rozeslání el. letáku do všech obcí a následný sběr údajů   

 

4. Provozní záležitosti  

Předseda  přítomné  seznámil  s plánem  zaměstnat  v mikroregionu  člověka  na  odpadové 

hospodářství na  cca 0,2 úvazku. Měl by  za úkol  sběr dat  týkajících  se odpadů  jednotlivých 

členských obcí, sledování množství tříděných komodit, navrhovat zefektivnění sběru, aplikovat 

dobrou praxi mezi ostatní členy svazku. 

Členové rady vyjádřili své náměty a postřehy. 

Úkol pro všechny: hledat vhodného člověka pro funkci odpadového pracovníka svazku 

   

5. Diskuze, závěr 

Diskuze probíhala již průběžně při řešení jednotlivých bodů programu. 

 

Na  závěr předseda DSO poděkoval všem přítomným a hostům za účast a  schůzi Rady DSO 

Mikroregionu Žďársko ukončil ve 13.30h.   

 

předseda: Ing. Martin Mrkos  

 

místopředseda: Antonín Váša 

 

Zapsala: Ing. Ilona Vráblová                


